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Deltagare 
Olle Bergman  Ledamot 

Bernt Johansson Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator  

 

Frånvarande 

Jenny Westerin   Sammankallande 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Philip öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. EKONOMI 

Inget att rapportera.  
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom arbetstavlan och de punkter som genomförts sedan föregående möte.  

 
6. MILJÖUTBILDNING IUP 

MK diskuterade kostnad för miljöutbildning i IUP. Det har varit svårt att få deltagare till 
utbildningen och det är viktigt att föreningens miljöombud genomför utbildningen. MK 
förordar att utbildningen ska vara kostnadsfri och uppdrar Philip att ta med synpunkterna 
till utbildningsansvarig.  
 
Västra distriktet har en utbildning på gång i Halland. 
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
Philip och Mikael har bokat in avstämningar inför sista fredagen varje månad. MK trycker 
på vikten av att vi får med alla våra sportgrenar i nyheterna. Philip lägger upp en matris 
för hur nyheterna ska se ut på den gemensamma ytan.  
 

8. MILJÖFORUM 
Scandic Arlandastad är bokad den 12–13 oktober. Fokus för miljöforum kommer ligga på 
uppdragen för distriktens miljöansvariga och involvera dem ytterligare i förbundets 
miljöarbete. Förslag finns att bjuda in klubbrepresentanter som kan berätta om goda 
exempel från deras verksamheter. 

MK diskuterade även att lyfta el och förnyelsebara bränslen samt göra en kartläggning 
över befintliga och kommande elklasser. Mikael L rapporterade om ett projekt i England 
där båtar tävlat med förnyelsebara bränslen. Mikael N tar med stöd av övriga MK fram 
en lista över förnyelsebara bränslen.  

MK har möte måndag 29 april med SBF för att prata vidare om miljöforum.  
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9. ELRACING 

Dialogen pågår fortsatt runt säkerhetsutbildning för el. Frågor om hantering av elfordon 
har inkommit till kansliet efter webbinariet om elektrisk motorsport. Det behöver finnas 
enkel och tydlig vägledning för arrangörerna hur elfordon ska hanteras.  
 
FIM har tagit fram ett regelverk för elsäkerhet, Philip skickar ut materialet till MK för 
genomläsning.  
 

10. ÖVRIGA FRÅGOR 
 

10.1 MILJÖEFFEKTBESKRIVNING 
MK diskuterade innehållet i dokumentet för miljöeffektbeskrivningen och dess 
relevans. Philip skickar ut underlaget till MK som ser över innehållet och 
återkommer med eventuella justeringar. Övriga dokument i miljöpärmen är 
uppdaterade och finns nu publicerade på hemsidan som föreningarna kan 
ladda hem och skriva ut. 

 
10.2 SAMARBETEN 

MK tog del av informationen från ordförande Jonas Gustafson angående 
Golfförbundets samarbete med Världsnaturfonden WWF. MK diskuterade 
förslag till samverkansaktörer för Svemos miljöarbete och följer upp frågan till 
kommande möte.  

 
10.3 VRIGSTAD MK 

Mikael stöttar klubben som fortsätter arbeta med ljud/bullerfrågor med 
professionell akustiker. 

 
10.4 GOTLAND GRAND NATIONAL 

Mikael har gjort en CO2-beräkning åt arrangören för GGN. 
 

10.5 NYTT ENDUROEVENT 
Mikael har tagit fram infomaterial och skickat gällande hållbarhetsaspekter. 

 
10.6 BATTLE OF VIKINGS  

Mikael har haft ett bra möte med klubben, kommunens tjänstemän, akustiker 
och biologisk experts för komma framåt i ärendet. 

 
 
 
11. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

Tisdag 28 maj kl. 19:00  
 
Philip avslutade mötet och tackade deltagarna.  
 
 
Vid protokollet   Justerare 
Philip Lund   Mikael Norén 
2024-04-23   2024-04-29 
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